
 
 

Dordrecht, 16 november 2020 

Geacht college, 
 
Onlangs ging het programma De Monitor over de SDD. Hierin was te zien dat dossiers niet op orde 
waren, omdat e-mails niet werden gearchiveerd. De gevolgen voor de gefilmde persoon waren groot.  1

Op 10 november stuurde u een Raadsinformatiebrief (RIB) naar de raad over het Jaarverslag 2019 van 
de Gemeentearchivaris en ook hierin lezen we dat hetzelfde probleem zich voordoet bij de gemeente 
Dordrecht. Niet voor de eerste keer. Nee, meerdere malen achter elkaar wordt erover aan u 
gerapporteerd. Net als bij de rapporten 2017 en 2018 geeft u bij het rapport 2019 aan onderzoek te gaan 
plegen en dat de dossiers op orde worden gebracht.  

Kijkend naar de gevolgen van het niet op orde hebben van dossiers en het wel beloven dit te gaan doen, 
maar dit in de praktijk nog steeds niet te doen, de volgende vragen. 

1. Wij snappen niet precies wie (Dordrecht, SCD) waarvoor verantwoordelijk is. Het is een rapportage 
van de Gemeentearchivaris van Dordrecht over Dordrecht. Het gaat om stukken van Dordrecht, maar 
het SCD verzorgt de archivering als wij het goed begrijpen. Kunt u uitleggen hoe dit nu precies zit? 

2. Wie verzorgt de archivering voor de SDD. Is dat de SDD of het SCD? 
Als het de SDD zelf is, gaat dit in 2022 dan over naar de GR Sociaal en als het de SCD is, wordt in 
2022 de gemeente Dordrecht als servicegemeente dan verantwoordelijk voor het archief van de 
SDD?  

3. Als de verantwoordelijkheid overgaat naar Dordrecht als servicegemeente: welke maatregelen neemt 
u dan dat u op 1 januari 2022 niet alleen voor Dordrecht complete fysieke dossiers krijgt 
overgedragen, maar ook complete fysieke dossiers van de organisaties waarvoor u servicegemeente 
wordt? 

4. In de RIB over het verslag 2018 spreekt u over de uitkomst van het vooronderzoek. Is dat de 
uitkomst van de bij het jaarverslag 2017 genoemde opdracht aan SCD-DIV of is het een ander 
onderzoek en waarom noemt u bij het verslag 2018 weer dezelfde opdracht aan SCD-DIV? Kortom 
welke opdrachten zijn er nu wanneer, aan wie verstrekt, en wat waren de uitkomsten van deze 
onderzoeken? 

5. U schreef in de RIB bij het verslag 2018 dat enkele fysieke dossiers niet goed waren bijgehouden. 
Waarom werden die enkele dossiers dan niet meteen bijgewerkt of waren het er meer? Om hoeveel 
dossiers gaat het nu? 

6. In de RIB bij het verslag 2019 kondigt u de start van een benodigd onderzoek aan. Waarom is dit 
onderzoek nodig als er al eerder één of meerdere onderzoeken zijn geweest? Aan wie wordt dit 
nieuwe onderzoek opgedragen en is de opdracht al uit?  

Met vriendelijke groet, 

Jack ’t Lam 
SP Dordrecht
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